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Sted: TEAMS 

 

S 2021/1 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten bemerkninger  

 

 

S 2021/2 
Godkjenning av referater fra styremøte den 4.12.20 

 

 

 

 

Vedtak: 

Referatet fra styremøte den 4.12.20 godkjennes. 

 

 

 

S 2021/3 
Godkjenning av fagskolestudiet: Grønt levende interiør (GLI) 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret godkjenner fagskolestudiet Planteinnstallasjoner i innerom. 
 

 

S 2021/4 Budsjett 2021 

 

 

 

 

Vedtak:  

Fagskolestyret vedtar det fremlagte budsjettforslaget for 2021. 

 

 
S 2021/5 Studieportefølje høst 2021 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret vedtar at studiestart for fagskolestudiene Interiør, Planteinnstallasjoner i innerom og 
Gartner med antikvarisk kompetanse utsettes. Studiene innarbeides i en langsiktig studieportefølje som 

tar hensyn til skolens kapasitet.   
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 Orienteringssaker 

 

1. Koronasituasjonen 

Vea har holdt stengt for fysiske samlinger siden nyttår, men åpner delvis fra og med uke 

5, såfremt smittesituasjonen ikke endrer seg dramatisk. Det begynner å bli kritisk i 

forhold til praktisk undervisning dersom ytterligere samlinger på Vea omgjøres til 

nettsamlinger.  

 

2. Søknader utviklingsmidler 2021 

Vi har søkt DIKU om utviklingsmidler for fagskolen også i 2021, i to søknader: 

- Den ene er en søknad om å videreutvikle VR-applikasjonen vi er i gang med både for 

å utvide innholdet, men også for å få inn flere målgrupper/studier 

- Den andre omhandler digital kompetanseheving innenfor fagområdet der målet 

blant annet er å utvikle en kompetansehevingsplan og gjennomføre 

kompetanseheving for bruk av VR, BIM, tegneprogrammer osv i undervisningen. 

 

3. KORO-søknad 

Vi ønsker å søke KORO-midler (Kunst i offentlige rom). Det er utlyst midler til utsmykning 

av offentlige bygg. De to store maleriene på biblioteket ble kjøpt inn på slike midler for 

noen år tilbake. Nå sendes det inn en søknad som kan linkes til 100-års jubileet vårt.  

 

 

4. Medhold i klage på studienavn 

NOKUT har gitt oss medhold i klagen på bruk av bærekraftbegrepet i undertittelen til 

Ingeniørstudiet. Navnet blir derfor slik vi opprinnelig søkte om: Interiør - med fokus på 

farge- og materialbruk i et bærekraftig perspektiv 

 

 

 

 

Vedtak: 

Styret tar sakene til orientering 

 

 

Referent: Stein Aarskog 


